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SJEDNICA br. 1-02/2021 
  OPĆINSKOG ODBORA HDZ-a OPĆINE BOL 

ZAPISNIK 
 
Na temelju članka 43. stavak 2. ; članak 45. stavak 3. statuta HDZ-a, predsjednik Ante Selak 
predlaže ovaj zapisnik sa 1-02/2021 sjednice Općinskog odbora HDZ-a BOL. 
 
Prisutni: Ante Selak (predsjednik), Ante Nevistić (potpredsjednik), Matko Baković 
(potpredsjednik), Ante Trutanić,  Slobodan Lovrić, Stipe Nevistić, Pero Šćepanović, Smiljan Jozić 
 
Odsutni: Goran Jekić 
Ostali prisutni: Nema  
Voditelj: Ante Selak 
Zapisničar: Ante Nevistić 
Lokacija: Hotel „Park“ uz poštivanje epidemioloških mjera (COVID-19) 
Datum i vrijeme: 18. veljače, 2021. g. u 18h 
 
 
 
Predsjednik Ante Selak je predložio slijedeći dnevni red: 

1. Utvrđivanje kvoruma  

2. Usvajanje dnevnog reda  

3. Usvajanje prijedloga Zapisnika sa 2-12/2020 sjednice OO HDZ-a BOL  

4. Odluka o tajniku i rizničaru OO HDZ-a BOL 

5. Aktualnosti i događaji  

6. Web stranica www.hdz-bol-eu te službeni email info@hdz-bol.eu  

7. Rasprava i priprema za lokalne izbore 2021.  

8. Osnivanje i imenovanje članova izbornog stožera OO HDZ-a BOL za lokalne izbore 

2021. godine 

9. Razno 
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DNEVNI RED: 

Ad 1)  Utvrđivanje kvoruma  

Utvrđen je kvorum sa 8 prisutnih od 9 članova Odbora 
 
Ad 2)   Usvajanje dnevnog reda  

Predloženi dnevni red je prihvaćen sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH.  

Ad 3) Usvajanje prijedloga Zapisnika sa 2-12/2020 sjednice OO HDZ-a BOL  

Zapisnik sa sjednice 2-12/2020  je prihvaćen s 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema 
SUZDRŽANIH. 

Ad 4) Odluka o tajniku i rizničaru OO HDZ-a BOL 

Matko Baković je predložio za tajnika Stipu Nevistića a Ante Nevistić je predložio Antu 
Trutanića za rizničara.  

Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili odabir tajnika.  
 
Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili odabir 
rizničara. 

Ad 5) Aktualnosti i događaji 

Predsjednik je izložio Odboru koje su aktivnosti napravljene od zadnje održane Sjednice: 

• realizirana je i puštena online službena web stranica našeg ogranka stranke 
• održana je online video sjednica predsjednika GO/OO ŽO HDZ-a Splitsko-dalmatinske 

županije s preporukama za lokalne izbore 2021.  
• ostvareni su kontakti prema SDŽ i ministarstvima vezano za planove i programe  
• razgovori s kandidatima za lokalne izbore 2021. su u tijeku i daljnji koraci 

Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili izvještaj 
predsjednika. 

Ad 6)  Web stranica www.hdz-bol.eu te službeni email info@hdz-bol.eu stranke 

Ante Selak je izvijestio članove Odbora da je realiziranje i puštanje online službene web 
stranice www.hdz-bol.eu napravljeno. Stranica je komunikacijski kanal prema našim 
članovima i simpatizerima te prema javnosti. Sadržava dokumente odluka te pozive na vijeće 
i njihove zapisnike. Realiziran je i službeni email info@hdz-bol.eu.  
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Članovi odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili izvještaj o  
realizaciji web stranice. 
 
Ad 7) Rasprava i priprema za lokalne izbore 2021.   
 
Ante Selak obratio se članovima odbora u kojem smjeru bi trebale ići pripreme i realizacija za 
nadolazeće lokalne izbore 2021. godine.  
 
Poštovani članovi odbora. Drago mi je da smo napokon se eto uživo (COVID-19) našli te održali 
odbor. Želim Vam se zahvaliti te čestitati na kandidaturi za općinski odbor HDZ-a te također i 
onima koji nisu prošli za saziv odbora. Članovi HDZ-a su odabrali Vas te od svih očekujem da 
odgovorno predstavljaju funkciju člana odbora. Moramo biti iskreni jedni prema drugima, 
dosadašnji rad unutarstranački kroz arhivu - riznicu doslovno ne postoji! Nemamo konkretne 
temelje, projekte, kontakte, partnere - doslovno ništa… krećemo od samog početka to želim 
da kao članovi odbora budete svjesni i realni. Dosadašnji unutarnji rad stranke je bio stihijski - 
uvažavanje odbora i članova kroz prizmu djelovanja i mišljenja nisu dovoljno uvažavani te kao 
produkt svega imamo danas situaciju kakvu imamo. Prihvaćam da svako rukovodstvo ima 
svoje vizije i način rukovođenja a na skupštini je da vrednuje najbolji pristup. 
 
Stava sam i takvog je stava moj najbliži suradnik A. Nevistić da ne shvaćate i gledate rad stranke 
samo kroz prizmu lokalnih izbora odnosno - rada općinskog vijeća.  
Ako vam još uvijek nije jasno - dvoumite se - shvatite - vi odbor HDZ-a ste produžena ruka 
Općinskog odbora Općine Bol i su-kreatori ste politike - odnosno puta u kojem mjesto Murvica 
i Bol odnosno općina Bol ide. Brine me vaša ravnodušnost, letargija rada unutar odbora, 
vjerujem da je ovo početak te svaki početak je težak tako da nadam se da će vaša ozbiljna 
uloga člana odbora zaživjeti u Vama. 
 
Smjer kao predsjednik Vaš u kojem vidim da bi stranka trebala ići je uključivost - korektnost - 
odgovornost. Kandidati koji su do sada participirali u izbornim utrkama unutar HDZ-a nisu 
polučili planirani- očekivani rezultat. Ili možda jesu, to je na našim članovima i simpatizerima 
da ocjene. Slijedom toga, mišljenja sam, preporuka da lista za predstojeće lokalne izbore bude 
sastavljena od novih pojedinaca koji nisu participirali u izbornim utrkama. Ovu poruku ne 
gledajte kao nekakav negativni osvrt na dosadašnje kandidature izbora, nego dapače - budimo 
realni - odbor HDZ-a je u većini sastavljen od članova koji su kreirali put dosadašnjih godina te 
kao takav vaša pozicija se samo malo mijenja iz jede front pozicije u jednu također pozadinsku 
jako bitnu funkciju i djelovanje.  
Ako ćemo i dalje raditi u fokusu da je samo bitno općinsko vijeće i tko je na frontu onda 
naprijed nećemo i ne možemo ići - TIM i rad svih na svim pozicijama unutar stranke treba biti 
na nivou - kroz poštivanje statuta - koordinacijama želim ukazati na vašu ulogu - koja je 
prevažna. Skupština je osnova i dano povjerenje treba uvažavati.  
U bazenu ljudskih resursa ima puno kvalitetnih ljudi samo im treba dati prostora da izađu na 
površinu. To je put s kojim širimo lepezu našeg djelovanja odnosno rada OO HDZ-a Bol. 
Politika jednoumlja i uskog rada pojedinca mora se mijenjati. To želim probuditi u Vama i da 
zajedno djelujemo kao stranka. Moramo biti samokritični i prihvatiti realnost da ovo isto preko 
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noći nije realno ostvarenje. Za sve kandidate željne rada vrata su otvorena, a mi ta vrata 
ključem rada, pristupa i uvažavanja moramo otključati.  
Želim da za sljedeći sastanak - odbor svako od vas dođe s imenima za koje smatra da bi bili 
poželjni kandidati za listu bila ona sadržana od starih ili novih kandidata.  
Hvala. 
 
MATKO BAKOVIĆ: Prihvaća i slaže se vezano za nove pojedince ali smatra da je potrebno 
iskustvo starih vijećnika uz nove pojedince. 
 
ANTE TRUTANIĆ: Prihvaća i slaže se s smjernicama te mišljenja je da bi bilo dobro na sljedećoj 
sjednici odbora proći kroz članstvo nastavno na izrečene smjernice. 
 
PERO ŠČEPANOVIĆ: Podržava smjer u kojem stranka bi trebala ići te ističe važnost 
komuniciranja i transparentnosti prema članovima i simpatizerima.  
 
STIPE NEVISTIĆ: Podržava planove i put u kojem stranka treba ići, također upozorava na 
dosadašnju lošu komunikaciju prema članovima te da uz realizaciju web stranice se jako puno 
na pozitivno u svrhu informiranja može realizirati.  
 
Članovi odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili smjernice 
predsjednika stranke. 

Ad 8) Osnivanje i imenovanje članova izbornog stožera OO HDZ-a BOL za lokalne izbore 2021. 
godine  

Predsjedništvo stranke je dalo prijedlog odboru da izborni stožer bude službeno sastavljen od 
predsjedništva uz podršku-suradnju članova i simpatizera OO HDZ-a Bol. 
 
Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili sastav 
izbornog stožera za lokalne izbore. 
 
Ad 9) Razno 
 
Predsjednik vijeća Matko Baković je odgovarao članovima odbora o radu vijeća te o samim 
budućim koracima istoga u cilju pravodobnog informiranja članova i sam rad OO HDZ-a BOL. 
 
Sjednica je završila u 20:00 h. 

Predsjednik HDZ-a općine BOL 
Ante Selak 


